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Neede, 6 januari 2025

Geachte heer Madlener,

Betreft: Uw onjuiste beantwoording in de Tweede Kamer van vragen over VCBA brandbrief,
meldingen van misstanden bij het CBR en betrokkenheid DGMO.

Ik stuur u deze brief, omdat ik in 2024 via de media kennis heb genomen van uw
beantwoording van vragen vanuit de vaste kamercommissie bij een debat in de Tweede
Kamer. Het betreft mijn brieven, waaronder een Brandbrief, die ik in 2023 als toenmalig
voorzitter namens de Vereniging Consumentenbelang Autorijbewijs in 2023 naar mevrouw
Marion Smit, DGMO, heb gestuurd. U heeft de Tweede Kamer, naar ik veronderstel
onbewust, foutief geïnformeerd.

U heeft in de Tweede Kamer verklaard dat uw ministerie brieven van VCBA altijd heeft
beantwoord en dat het ministerie niet weet wie er achter de vereniging schuilgaat. Ook
insinueerde u in uw beantwoording, althans zo begrijp ik dat uit diverse media, dat de VCBA
niet bestaat, omdat er geen inschrijving is gevonden bij de Kamer van Koophandel.

Bijgaand stuur ik u een deel van de brief- en mailwisseling die er tussen VCBA, mij, de DG
Kees van der Burg en zijn plaatsvervanger mevrouw Smit is geweest. Ik ben zelfs door de
heer Van der Burg, Directeur Generaal, persoonlijk gebeld.

Het zal blijken dat u (bewust) verkeerd bent geïnformeerd vanuit de ambtelijke top van uw
ministerie. De heren Kees van der Burg, Bart Jan Westerhof en mevrouw Marion Smit,
DGMO, spreken niet de waarheid en werken van meet af aan mee aan een doofpotaffaire
rond misstanden/chaos/misleiding bij het CBR en integriteitsschendingen door de directie,
met name de heer Pechtold. Ook uw voorganger, zo is mij gebleken, droeg een steentje bij
aan deze doofpotaffaire, waardoor jaarlijks honderdduizenden jongeren flink gedupeerd
werden en nog steeds worden.

De vereniging VCBA, waarvan ik in januari 2024 vanwege mentale problemen na juridische
stappen vanuit zowel CBR/DGMO afscheid heb genomen, heeft twee jaar zeer actief en
gerechtvaardigd onderzoek gedaan naar de zwendel met examen capaciteit, de tussentijdse
toets, het misleidende CBR slagingspercentage.
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Vanaf 1 september 2023 tot en met 31 oktober 2023 heb ik namens de vereniging (mede)
leiding gegeven aan het onderzoek naar de misstanden door te posten op de openbare weg
bij het CBR in Enschede. Mijn eerste ‘werkdag’ was 5 september 2023 en al dezelfde dag
werd ik geïntimideerd door CBR medewerkers, werd onterecht en onnodig de lokale politie
opgeroepen en kreeg ik een bekeuring; welke overigens nimmer enige navolging heeft
gekregen van Justitie. Duidelijk alleen bedoeld om te intimideren.

De vereniging VCBA is om moverende reden niet ingeschreven bij de Kamer van
Koophandel en dat is ook niet nodig. In ons land kun je een buurtvereniging,
klootschietvereniging of wat dan ook oprichten en die hoeft niet te worden ingeschreven bij
de KvK.

Belangrijkste reden hiervoor is/was dat ook al in de periode voor mijn voorzitterschap was
gebleken dat mensen die onderzoek deden naar de misstanden en integriteitsschendingen
door het CBR en de heer Pechtold structureel werden geprovoceerd en geïntimideerd. De
voormalig strateeg/speechschrijver van de heer Pechtold is hoofdredacteur geworden bij de
regionale krant en helpt de heer Pechtold mee in de mediahetze en beeldvorming.

Naar ik heb vernomen is na mijn noodgedwongen vertrek als voorzitter van de VCBA,
vanwege aanhoudende provocaties en dreigingen vanuit het CBR en DGMO besloten dat de
namen van bestuursleden en het vestigingsadres van de VCBA niet meer bekend worden
gemaakt. Louter en alleen vanwege de ongekende hetze die personen die eerder
meewerkten aan het onderzoek naar de oneerlijke praktijken door het CBR ten deel is
gevallen.

In uw beantwoording heeft u de vaste kamercommissie verteld dat er nimmer beslag is
gelegd door het CBR/DGMO. Ik kan u vertellen dat dit gelogen is. Ondanks het feit dat ik
slechts een Wajong-uitkering heb, is er begin 2024 beslag gelegd op mijn privérekening en
spaarrekening. Hierdoor werd mij het leven onmogelijk gemaakt en heb ik besloten terug te
treden als voorzitter. Ik kon het allemaal niet meer aan!

In 2023 heeft de heer Pechtold in de media verklaard dat hij op de CBR examenlocatie
Enschede meer dan 1 miljoen euro had uitgegeven uit veiligheidsoverwegingen. Ik kan
echter bevestigen dat de heer Pechtold die miljoen euro alleen maar heeft uitgegeven om
alle misstanden in de doofpot te houden en valse beeldvorming te creëren.

In de twee maanden, september/oktober dat ik actief betrokken was bij het onderzoek heb ik
persoonlijk enorm veel intimidatie vanuit het CBR ervaren en gehoord van ingehuurde
beveiligers dat de heer Pechtold persoonlijk de hand had in tegenwerking van ons
onderzoek bij het CBR.

Op 5 oktober 2023 sloot de heer Pechtold onder valse voorwendselen de CBR locatie in
Enschede voor 3 dagen en annuleerde hij ruim 200 praktijkexamens vanwege het handelen
van een lokale journalist en mij. Uit beelden die ik in mijn bezit heb blijkt dat alles dat het
CBR/Pechtold en enkele lokale CBR medewerkers hebben verklaard in de media en voor de
rechtbank gelogen is. De beelden zijn het bewijs.
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Ik was getuige van de werkelijke gang van zaken en werd vervolgens zowel door het CBR
als DGMO meegesleurd in een kort geding.

Ik wil u dringend vragen om een onderzoek te doen naar de tegenwerking van iedere vorm
van onderzoek door vrijwilligers van VCBA naar misstanden, misleiding en provocaties door
het CBR en haar directeur Pechtold. VCBA heeft het bewijs dat het CBR structureel heeft
gelogen over wachttijden en andere zaken. Simpelweg door twee jaar lang tellingen uit te
voeren.

Ik wil u nadrukkelijk vragen om te onderzoeken waarom er nooit enige reactie is gegeven op
de brandbrief die ik namens de VCBA in 2023 naar mevrouw M. Smit heb gestuurd. Naar ik
heb vernomen is er na mijn vertrek meerdere malen contact geweest met de heer Bart Jan
Westerhof van uw ministerie en blijkt uit mail- en briefcontact met hem dat de brandbrief
nooit inhoudelijk is behandeld. Anders dan u heeft verklaard tegenover de vaste
kamercommissie.

Inmiddels heb ik besloten om deze kwestie, die mij een jaar lang mentaal gebroken heeft, te
registreren bij het Nationaal Loket Onrecht onder nummer ONR-250203.

Pascal Hansen
Kempershof 69
7161 XB Neede

3

Henrie Kamps


